
22.b Motion 2 - Svar 

 

Det korta svaret är att styrelsen ihop med Fredrik Jedenius (som är upphovsman till 

webstamboken) jobbar på detta och målsättningen är att detta ska vara utfört under 2024.  

 

Det längre svaret: 

Den information som nuvarande styrelse tidigare hade fått till sig var att webstamboken i 

dess nuvarande utförande var omodern och i slutet av sin tekniska livslängd och helt enkelt 

inte skulle klara av några som helst uppdateringar. Detta föranledde till en utredningsfas där 

vi tittade på olika alternativ: bevara, underhålla eller en helt ny webstambok.  

Runt årsskiftet meddelades det från Binero som hanterade domän och webbhotell att 

webstamboken skulle flyttas till Loopia (pga uppköp inom koncernen) och detta medförde en 

större kontakt med Fredrik Jedenius som byggt webstamboken från början och därmed kan 

den ända i detalj. 

Nu när ovanstående flytt är genomförd (som en del märkte under påskhelgen då 

webstamboken inte fungerade som den skulle), hade styrelsen ett längre möte med Fredrik 

Jedenius med syfte att verkligen reda ut webstambokens tekniska status. 

Under mötet så framkom att den tekniska statusen är god och de tillägg och utvecklingar som 

vi önskat oss inte var några konstigheter. 

Som högsta prioritet satte vi genomförandet av anledning till utebliven avkomma (motion 2). 

 

Styrelsen föreslår 

att 

motionen är besvarad 

 

 


